

2026年3月婚紗展限定 WEDDING EXPO MARCH 2026 EXCLUSIVE
婚禮晚宴菜單 (I) | WEDDING DINNER MENU (I)

有效期至2026年12月31日 | Valid until 31 December 2026

珠聯璧合脆金豬
Barbecued whole suckling pig

百花釀蟹鉗
Crab claw, shrimp mousse

牛肝菌竹筴瑤柱燉竹絲雞
Double-boiled chicken soup, conpoy, bamboo pith, porcini mushroom

碧綠花菇扣鮑甫
Braised sliced abalone, Chinese mushroom, vegetable

雲腿麒麟蒸龍躉球
Steamed giant garoupa fillet, Yunnan ham, vegetable

蒜香一品脆皮雞
Deep fried crispy chicken, garlic

蟹籽海鮮炒香苗
Fried rice, seafood, crab roe

上湯鮮蝦水餃
Shrimp dumpling in soup

陳皮十勝紅豆沙湯圓
Tokachi red bean cream, tangerine peel, black sesame glutinous dumpling

君悅甜點心
Chinese petit fours

中國茗茶
Chinese tea

每席HK\$18,988 PER TABLE (10至12位 PERSONS)

包括4小時無限暢飲汽水、鮮橙汁、礦泉水、啤酒及精選紅白酒
Inclusive of 4-hour unlimited serving of soft drinks, fresh orange juice, mineral water,
beers, house red and white wine

所有價錢另設10%服務費
All prices are subject to 10% service charge

我們承諾酒店的餐飲場所已榮獲國際認可之品質保證系統 ISO22000:2018 之認證。由於市場價格的浮動，香港君悅酒店保留更改以上菜單價格及各項目之權利。但本酒店將於宴會或會議舉行60天前確實上述菜單之價格及各項目。

We commit that our Food & Beverage venues are ISO22000:2018 certified, an internationally recognized food safety management system. In the case of unforeseeable market price fluctuations for any of the menu items, Grand Hyatt Hong Kong reserves the right to alter the above menu price and items. However, the hotel undertakes to guarantee the menu price and items two months prior to your event.

2026年3月婚紗展限定 WEDDING EXPO MARCH 2026 EXCLUSIVE
婚禮晚宴菜單 (II) | WEDDING DINNER MENU (II)

有效期至2026年12月31日 | Valid until 31 December 2026

金豬大紅袍
Barbecued whole suckling pig

蟹皇雪地明蝦球
Steamed prawn, Yunnan ham, egg white, crab roe

紅燒海皇燕窩羹
Braised bird's nest soup, seafood

碧綠菇扣原隻南非鮑魚
Braised whole South African abalone, vegetable, mushroom, oyster sauce

頭抽香蔥蒸大龍躉
Steamed giant garoupa fillet, spring onion, soy sauce

遠年普洱茶燻脆皮雞配飄香荷葉飯
Deep fried crispy chicken, "Pu-Er" tea leaf
Fried rice wrapped in lotus leaf

海底椰雪棗蓮子燉桃膠
Double-boiled pear gum, lotus seed, red date, sea coconut

君悅甜點心
Chinese petit fours

中國茗茶
Chinese tea

每席HK\$21,888 PER TABLE (10至12位 PERSONS)

包括4小時無限暢飲汽水、鮮橙汁、礦泉水、啤酒及精選紅白酒
Inclusive of 4-hour unlimited serving of soft drinks, fresh orange juice, mineral water,
beers, house red and white wine

所有價錢另設10%服務費
All prices are subject to 10% service charge

我們承諾酒店的餐飲場所已榮獲國際認可之品質保證系統 ISO22000:2018 之認證。由於市場價格的浮動，香港君悅酒店保留更改以上菜單價格及各項目之權利。但本酒店將於宴會或會議舉行60天前確實上述菜單之價格及各項目。

We commit that our Food & Beverage venues are ISO22000:2018 certified, an internationally recognized food safety management system. In the case of unforeseeable market price fluctuations for any of the menu items, Grand Hyatt Hong Kong reserves the right to alter the above menu price and items. However, the hotel undertakes to guarantee the menu price and items two months prior to your event.